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Protokół Nr 13/2016 

sporządzony z  posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Wierzchlas, które odbyło się dnia                              

17 czerwca 2016 roku. Początek posiedzenia o godz.  9
00 

 -  11
00

 . 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Marek Leszczyk    –  Przewodniczący Komisji 

2. Agata Stępińska   –  Z-ca przewodniczącego  

3. Barbara Puczkowska    – Członek 

4. Zbigniew Wołowiec    –  Członek 

5. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

6. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

7. Danuta Urbanik   - Inspektor UG 

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Marek Leszczyk– Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu wraz 

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi oraz informacji o stanie 

mienia Gminy Wierzchlas za 2015 rok. 

2. Omówienie materiałów na XVII sesję Rady Gminy Wierzchlas – podjęcie 

uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2016r.  

b) zmiany uchwale Nr XXVI/140/2009 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 9 marca  

2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania za 

pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych 

jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Wierzchlas dodatków do 

wynagrodzenia i nagród, 

c) rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy, 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu ewidencyjnego Wierzchlas, 

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi       i innymi podmiotami  

4.Wolne wnioski i zapytania. 
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Punkt 1 

Analiza sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi oraz informacji              

o stanie mienia Gminy Wierzchlas za 2015 rok. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak przedstawiła i omówiła sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi oraz informacji o stanie mienia Gminy 

Wierzchlas za 2015 rok. 

Poinformowała, że plan dochodów budżetowych łącznie z zadaniami zleconymi  

na dzień 31 grudnia 2015r. stanowi  kwotę 24.376.971,73 zł wykonano 

24.462.087,00 zł tj. 100,35%. 

w tym:  

 Plan Wykonanie % 

 Dochody własne Gminy - 4.522.370,00 3.919.065,21 86,87 

 Udziały w podatkach - 2.580.000,00 2.602.393,92 100,87 

 Dotacje celowa z Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych -  44.010,00 44.010,00 100,00 

 Dotacje celowe na zadania własne - 679.210,00 678.136,00 99,84 

 Dotacja celowe na zadania  

z zakresu administracji rządowej - 2.498.377,73 2.463.900,07 98,62 

 Subwencja oświatowa -6.088.907,00 6.088.907,00 100,00 

 Subwencja wyrównawcza   - 4.099.126,00 4.099.126,00 100,00 

 Subwencja równoważąca -    67.612,00 67.612,00 100,00 

 Dotacja celowa z WFOŚr. w Łodzi -1.646.159,00 1.576.594,80 95,77 

 Dotacje w ramach Regionalnego  

Programu Operacyjnego Województwa  

Łódzkiego na lata 2007-2013 - 2.151.200,00 2.922.342,00 135,85 

 

Przedstawiła również wykonanie dochodów: 

  Plan Wykonanie % 

Dochody bieżące 20.630.821,73 20.011.405,20 97,00 

Dochody majątkowe  3.746.150,00 4.450.681,80 118,81 

Dochody ogółem 24.376.971,73 24.462.087,00 100,35 

 

Następnie Skarbnik omówiła wydatki budżetowe. 
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Ogółem plan wydatków budżetowych gminy łącznie z zadaniami zleconymi na 

dzień  31 grudnia 2015 r. wynosi 27.412.333,32 wykonano 24.081.868,16 

tj. 87,85% 

  Plan Wykonanie % 

Wydatki bieżące  19.905.449,32 18.305.742,13 91,96 

Wydatki majątkowe   7.506.884,00       5.776.126,03       76,94 

 

Skarbnik szczegółowo omówiła realizację wydatków w 

poszczególnych działach. 

Komisja nie miała uwag do przedstawionego sprawozdania.  

 

Punkt 2 

Omówienie materiałów na XVII sesję Rady Gminy Wierzchlas – podjęcie 

uchwał w sprawie: 
 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2016r.  

Skarbnik Gminy – Teresa Nowak poinformowała, że zachodzi konieczność 

przesunięcia niektórych środków między Działami i rozdziałami oraz 

zwiększenie budżetu po stronie dochodów i po stronie wydatków. 

Planuje się zwiększyć dochody i wydatki o kwotę 90.403 zł .  

 Dział 801 Oświata i wychowanie  

- otrzymaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego dotacje na zakup podręczników dla 

szkół w wysokości 48.543 zł. środki wprowadzane są po stronie dochodów i po 

stronie wydatków. 

 

 Dział 600 Transport i Łączność 

- otrzymaliśmy pismo z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi w sprawie 

przyznanych dotacji na drogi w wysokości 41.860 zł. Środki zostaną 

wprowadzone na drogę Strugi. Umowa nie została jeszcze podpisana. 

 

 Zmniejszenia wydatków  stanowią kwotę 158.554,40 zł. 

Po zakończonych inwestycjach budowy oświetleń ulicznych w miejscowości 

Kamion, Kraszkowice, Łaszew-Pustkowie pozostało razem 26.376,06 zł                     

i proponuje się przeznaczyć środki i na inne cele związane z budowa oświetlenia 

ulicznego.  

 

 Dział 801 Oświata i wychowanie, w załączniku dotacyjnym dokonuje się 

przesunięć miedzy rozdziałami po stronie zwiększeń i po stronie 
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zmniejszeń na kwotę 132.178,24 zł, zmiany te nie wpływają na wielkość 

budżetu. 

  

 Zwiększenia  Wydatków  stanowią kwotę 248.957,30 zł. 

 

 Dział 010 Rolnictwo i Łowiectwo  

- wprowadzamy zadanie pod nazwą „Rewitalizacja Parku w Mierzycach”        

i na wykonanie projektu oświetlenia ulicznego przeznacza się kwotę 

1.7000 zł  
 

 Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

- 22.276,06 zł – przeznacza się na budowę oświetlenia ulicznego Kamion-

Góra, 

- 2.400 zł – przeznacza się na wykonanie map i projektu jest to dobudowa do 

istniejącej linii  - założenie 3 lamp oświetlenia ulicznego w Kamionie od 

kapliczki po prawej stronie. 
 

 Dział 600 Transport i Łączność 

- 41.860 zł – wykonanie przebudowy drogi w Strugach,  

  

 Dział 801 Oświata i wychowanie  

- 48.543 zł – przeznacza się na zakup podręczników do szkół. 

Łącznie zwiększenia i zmniejszenia stanowią kwotę 248.957,30 zł 

Komisja nie miała uwag i wnosi o podjęcie uchwały na sesji.  

 
 

c) zmiany uchwale Nr XXVI/140/2009 Rady Gminy Wierzchlas z dnia  

9 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady 

wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom 

zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie 

Gminy Wierzchlas dodatków do wynagrodzenia i nagród, 

Komisja zapoznała się z przygotowanym projektem w/w uchwały. Projekt 

uchwały przygotowany został zgodnie z wnioskiem zgłoszonym przez radnego 

Marcina Kowalczyka.  

Radni nie mieli uwag i wnoszą o podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie na 

najbliższej sesji Rady Gminy.  
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c) rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy, 

Komisja szczegółowo przeanalizowała złożoną skargę na działalność Wójta 

Gminy Wierzchlas. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotową skargą która 

stanowi załącznik do protokołu stwierdziła, że w piśmie zawarte jest wiele 

oskarżeń i zarzutów , które maja charakter pomówień i nie są potwierdzone 

żadnymi dowodami, w związku z tym uznała skargę za bezzasadna. 

 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu ewidencyjnego Wierzchlas, 

Uchwała została wycofana z porządku obrad Komisji. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi  i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego” za 2015 r.  

Komisja zapoznała się z powyższym sprawozdaniem nie miała uwag i przyjęła 

do wiadomości. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 4 

Wolne wnioski i zapytania. 

1) Sekretarz  Gminy  Leszek  Gierczyk zapoznał Komisję z pismem Wojewody 

Łódzkiego w sprawie rzetelnego przygotowywania opinii dotyczących rozkładu 

godzin pracy aptek na terenie powiatu.   

Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

 

2) Komisja zapoznała się z wniosek OSP z Toporowa  z prośbą o 

dofinansowanie 1.500 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie sprzętu 

ratowniczo-gaśniczego. 

Komisja  przekazał wniosek Wójtowi do realizacji.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 
Protokołowała:         Przewodniczący  

           Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

Marta Kowalczyk                    i Ochrony Środowiska 

 

           Marek Leszczyk  

             


